

Etna Pharma
New Generation Products

BİLİMSEL YAKLAŞIM PROFESYONEL BAKIM!



Etna Pharma
New Collection



EtnaTex Yenileyici Cilt Bakım Kremi 100 ML

Ciltte oluşan izlerin görünümünü azaltmaya yardımcı olur. Düzenli kullanımda cildin daha pürüzsüz ve eşit görünmesine yardımcı olur.

EtnaTex Regenerating Skin Care Cream 100 ML

It helps to reduce the appearance of blemishes on the skin. With regular use, it helps the skin to look smoother and more even.

كريم إتنا تكس للعناية بالبشرة وتجديدها 100 مل

كريم إتنا تكس للعناية بترميم وتجديد البشرة ويساعد على إزالة الغرغز والندبات وأخفائها وأضهار البشرة مشرقة



DermaCica Onarıcı Bakım Kremi 50 ML

Hassas ve yıpranmış ciltler için özel geliştirilmiştir. Cildi nemlendirir, yatıştırır ve doğal onarım sürecine destek olarak daha sağlıklı bir görünüme yardımcı olur.

DermaCica Repairing Care Cream 50 ML

Specially formulated for sensitive and damaged skin. It moisturizes, soothes, and supports the skin's natural repair process, helping to promote a healthier appearance.

كريم ديرماسيكا للعناية والترميم 50 مل

كريم ديرماسيكا لمعالجة الاكزيما والحساسية وتهدة الجلد بعد المعالجة بالليزر



Lanovia Lanolin Göğüs Bakım Kremi 30 ML

Emzirme dönemindeki anneler için geliştirilmiştir. Cildi nemlendirir ve hassas bölgenin bakımına yardımcı olur.

Lanovia Lanolin Breast Care Cream 30 ML

Developed for breastfeeding mothers. It moisturizes the skin and helps care for the sensitive area.

كريم لانولين للعناية بالثدي من لانوفيا، 30 مل

كريم لانولين للعناية بتشققات الثدي وترميمها من لانوفيا خصيصاً للأمهات الممرضات



EtnaPan Panthenol Nemlendirici Krem 100 ML

Panthenol içeren özel formülüyle cildi nemlendirmeye ve cildin daha yumuşak görünüm kazanmasına yardımcı olur.

EtnaPan Panthenol Moisturizing Cream 100 ML

Its special formula containing panthenol helps to moisturize the skin and give it a softer appearance.

كريم إتنا بان المرطب بالبانتينول 100 مل

كريم إتنا بان المرطب بالبانتينول بتركيبته الخاصة التي تحتوي على البانتينول وتساعد على ترطيب البشرة ومنحها نظارة أكثر إشراق ونعومة ومظهر متجدد



Retiluxe Retinal Anti-Aging Serum 30 ML

Retinal içeren özel formülüyle cildin doğal yenilenme sürecini desteklemeye, ince çizgi ve kırışıklık görünümünü azaltmaya yardımcı olur. Cilde daha pürüzsüz, aydınlık ve canlı bir görünüm kazandırmayı destekler.

Retiluxe Retinal Anti-Aging Serum 30ML

With its special formula containing retinal, it helps support the skin's natural renewal process and reduce the appearance of fine lines and wrinkles. It helps to give the skin a smoother, brighter and more vibrant appearance.

ريتيلوكس ريتينال مضاد للشيخوخة
سروم 30 مل

بفضل تركيبته الخاصة التي تحتوي على الريتينول، يساعد هذا المنتج على دعم عملية التجديد الطبيعية للبشرة وتقليل ظهور الخطوط الدقيقة والتجاعيد، مما يمنحها مظهرًا أكثر نعومة وإشراقًا ونضارة.



Retiluxe Retinal Anti-Aging Krem 50 ML

Retinal içeren özel formülüyle cildin doğal yenilenme sürecini desteklemeye, ince çizgi ve kırışıklık görünümünü azaltmaya yardımcı olur. Cilde daha sıkı, pürüzsüz ve aydınlık bir görünüm kazandırırken, hafif yapısıyla kolayca emilir.

Retiluxe Retinal Anti-Aging Cream 50ML

Its special formula containing retinal helps support the skin's natural renewal process and reduce the appearance of fine lines and wrinkles. It gives the skin a firmer, smoother, and brighter appearance, while its lightweight texture allows for easy absorption.

ريتيلوكس ريتينال مضاد للشيخوخة
كريم 50 مل

تركيبته الخاصة التي تحتوي على الريتينول تدعم عملية التجديد الطبيعية للبشرة وتقلل من ظهور الخطوط الدقيقة والتجاعيد. يمنح البشرة مظهرًا أكثر تماسكًا ونعومة وإشراقًا، بينما يسمح قوامه الخفيف بامتصاصه بسهولة.



Biomitex Onarıcı Cilt Bakım Spreyi 150 ML

Cildinize gün boyu ferahlık ve konfor sunmak için özel olarak geliştirilmiştir. Günlük yaşamda karşılaşılan dış etkenler zaman zaman ciltte rahatsızlık ve huzursuzluk yaratabilir. Biomitex'in özel formülü, cildinizi bu dış etkenlere karşı koruyarak temiz, rahat ve bakımlı hissetmenize yardımcı olur.

Biomitex Repairing Skin Care Spray 150 ML

Specially formulated to offer your skin freshness and comfort all day long. Daily external factors can sometimes cause discomfort and irritation to the skin. Biomitex's special formula protects your skin against these external factors, helping you feel clean, comfortable, and cared for.

بخاخ بيوميبتكس للعناية بالبشرة وإصلاحها، 150 مل

تركيبة خاصة تمنح بشرتك انتعاشاً وراحة طوال اليوم. قد تسبب العوامل الخارجية اليومية أحياناً تهيجاً وعدم راحة للبشرة. تحمي تركيبة بيوميبتكس الخاصة بشرتك من هذه العوامل، مما يساعدك على الشعور بالنظافة والراحة والعناية.



Anti-Acne Sivilce Karşıtı Serum 30 ML

Akneye eğilimli ciltler için geliştirilen özel formülüyle fazla sebumun dengelenmesine, cildin arındırılmasına ve daha temiz, pürüzsüz bir görünüm kazanmasına yardımcı olur. Günlük kullanıma uygundur.

Anti-Acne Serum 30 ML

Developed for acne-prone skin, its special formula helps balance excess sebum, cleanse the skin, and give it a cleaner, smoother appearance. Suitable for daily use.

سيروم مضاد لحب الشباب 30 مل

صُممت هذه التركيبة خصيصاً للبشرة المعرضة لحب الشباب، فهي تساعد على موازنة إفراز الدهون الزائدة، وتنظيف البشرة، ومنحها مظهراً أكثر نقلاً ونعومة، مناسبة للاستخدام اليومي.



Ultra Renew Kolajen Krem 50 ML

Cildinizin doğal kolajen üretimini destekleyerek cilt elastikiyetini ve sıkılığını artırır. Anti-aging etkisi ile ince çizgiler ve kırışıklıkların görünümünü azaltarak daha genç ve taze bir cilt görünümü sunar.

Ultra Renew Collagen Cream 50 ML

It increases skin elasticity and firmness by supporting your skin's natural collagen production. With its anti-aging effect, it reduces the appearance of fine lines and wrinkles, providing a younger and fresher skin look.

كريم الكولاجين فائق التجديد 50 مل

يزيد من مرونة البشرة وتماسكها من خلال دعم إنتاج الكولاجين الطبيعي فيها. ويفضل تأثيره المضاد للشيخوخة، يقلل من ظهور الخطوط الدقيقة والتجاعيد، مما يمنح البشرة مظهرًا أكثر شبابًا ونضارة.



UltraSun Defense 50SPF+ Güneş Kremi 50 ML

Yüksek güneş koruma faktörü ile cildinizi zararlı UV ışınlarına karşı korur. Su bazlı formülü sayesinde hafif ve yağsız bir his sunar, böylece cildinizde ağırlık yapmaz. Geniş spektrumlu koruması ile UVA ve UVB ışınlarına karşı etkin koruma sağlar.

UltraSun Defense 50 SPF Sunscreen 50 ML

With its high sun protection factor, it protects your skin against harmful UV rays. Thanks to its water-based formula, it offers a light and non-greasy feel, so it doesn't feel heavy on your skin. With its broad-spectrum protection, it provides effective protection against UVA and UVB rays.

واقي الشمس ألترا صن ديفنس بعامل حماية 50، 50 مل

بفضل عامل الحماية العالي من الشمس، يحمي هذا المنتج بشرتك من الأشعة فوق البنفسجية الضارة. وبفضل تركيبته المائية، يمنحك شعورًا خفيفًا وتبر دهني، فلا يتقل بشرتك. كما يوفر حماية واسعة النطاق، تحمي بشرتك بفعالية من أشعة UVA و UVB.



Etna Nova Leke Karşıtı Cilt Bakım Serumu 30 ML

Cilt tonunun daha eşit görünmesine ve leke görünümünün azalmasına yardımcı olur. Cilde daha aydınlık, canlı ve pürüzsüz bir görünüm kazandırmayı destekleyen özel formülüyle günlük cilt bakım rutininin etkili bir tamamlayıcısıdır.

Etna Nova Anti-Spot Skin Care Serum 30 ML

It helps to make skin tone appear more even and reduce the appearance of blemishes. With its special formula that helps to give the skin a brighter, more vibrant and smoother appearance, it is an effective complement to your daily skincare routine.

سيروم إيتا نوبا للعناية بالبشرة بالمضاد للبقع 30 مل

يساعد على توحيد لون البشرة وتقليل ظهور الشوائب. بفضل تركيبته الخاصة التي تمنح البشرة مظهرًا أكثر إشراقًا ونضارة ونعومة، يُعدّ إضافة فعّالة لروتين العناية اليومية بالبشرة.



Hyalu Glow Hyaluronic Acid Serum 30 ML

Cilde yoğun nem desteği sağlayarak daha dolgun, canlı ve pürüzsüz bir görünüm kazandırmaya yardımcı olur. Düzenli kullanımda kuruluk ve ince çizgi görünümünün azalmasını destekler, cildin daha sağlıklı ve ışıltılı görünmesine katkı sağlar.

Hyalu Glow Hyaluronic Acid Serum 30 ML

It helps to give the skin a fuller, more vibrant, and smoother appearance by providing intense hydration. With regular use, it helps reduce the appearance of dryness and fine lines, contributing to a healthier and more radiant complexion.

هياالوجلويحمض الهيالورونيك

سيروم 30 مل

يُساعد هذا المنتج على منح البشرة مظهرًا أكثر امتلاءً ونضارةً ونعومةً من خلال تطبيقها بعمق. ومع الاستخدام المنتظم، يُساعد على تقليل ظهور الجفاف والخطوط الدقيقة، مما يساهم في الحصول على بشرة أكثر صحةً وإشراقاً.



AuraFlux Retinol Göz Altı Bakım Serumu 30 ML

Göz çevresinin daha aydınlık, canlı ve dinlenmiş görünmesine yardımcı olur. Düzenli kullanımda koyu halka, şişlik ve ince çizgi görünümünün azalmasını destekler. Hafif yapısıyla kolay emilir ve makyaj öncesi kullanıma uygundur.

AuraFlux Retinol Under-Eye Care Serum 30 ML

It helps the skin around the eyes look brighter, more vibrant, and more rested. With regular use, it helps reduce the appearance of dark circles, puffiness, and fine lines. Its lightweight formula is easily absorbed and suitable for use before makeup.

سيروم أورا فلوكس للعناية بمنطقة تحت العين بالريتينول 30 مل يساعد هذا المنتج على جعل البشرة حول العينين تبدو أكثر إشراقاً ونضارة وراحة، مع الاستخدام المنتظم، يساعد على تقليل ظهور الهالات السوداء والانتفاخات والخطوط الدقيقة. تركيبته خفيفة الوزن وسهلة الامتصاص، ومناسبة للاستخدام قبل وضع المكياج.



Gold Glow Aydınlatıcı C Vitamini Serum 30 ML

Cilde daha aydınlık, canlı ve eşit tonlu bir görünüm kazandırmaya yardımcı olur. Antioksidan içeriğiyle çevresel etkenlere karşı cildi destekler, düzenli kullanımda doğal ışıltının artmasına katkı sağlar.

Gold Glow Illuminating Vitamin C Serum 30 ML

It helps to give the skin a brighter, more vibrant, and more even tone. With its antioxidant content, it supports the skin against environmental factors and, with regular use, contributes to an increase in natural radiance.

سيروم فيتامين سي المضيء من جولد جلو 30 مل

يساعد على منح البشرة إشراقاً ونضارة ولوناً موحداً. بفضل محتواه من مضادات الأكسدة، يحمي البشرة من العوامل البيئية، ومع الاستخدام المنتظم، يساهم في زيادة إشراقها الطبيعية.



Facial Cleansing Yüz Temizleme Jeli 150 ML

Cildi kir, yağ ve makyaj kalıntılarından nazıkçe arındırırken doğal nem dengesini korumaya yardımcı olur. Günlük kullanıma uygun formülüyle cildi ferah, temiz ve canlı hissettirir. Tüm cilt tipleri için uygundur.

Facial Cleansing Gel 150 ML

It gently cleanses the skin of dirt, oil, and makeup residue while helping to maintain its natural moisture balance. Its daily-use formula leaves skin feeling fresh, clean, and radiant. Suitable for all skin types.

جل تنظيف الوجه 150 مل

ينظف البشرة بلطف من الأوساخ والزيوت وبقايا المكياج، ويساعد في الحفاظ على توازن رطوبتها الطبيعية. تركيبته للاستخدام اليومي تترك البشرة منتعشة ونظيفة ومشرقة. مناسبة لجميع أنواع البشرة.



Etna Pure Ton Arındırıcı Cilt Tonic 150 ML

Cildi nazıkçe arındırarak ferahlatmaya ve cilt bakım rutinini tamamlamaya yardımcı olur. Gözeneklerin daha temiz görünmesini destekler ve cildi bir sonraki bakım adımına hazırlar.

Etna Pure Tone Purifying Skin Toner 150 ML

It gently cleanses and refreshes the skin, helping to complete your skincare routine. It promotes a clearer appearance of pores and prepares the skin for the next step.

تونر إتنا بيور تون لتنقية البشرة 150 مل

ينظف البشرة بلطف وينعشها، مما يساعد على إكمال روتين العناية بالبشرة. كما أنه يعزز مظهر المسامر التنظيفة ويهيئ البشرة للخطوة التالية.



Revital Biberiye Özlü Dökülme Karşıtı Şampuan 400 ML

Saçları nazıkçe temizlerken saç derisini canlandırmaya ve saçların daha güçlü, dolgun ve sağlıklı görünmesine yardımcı olur. Düzenli kullanımda saçlara canlılık ve doğal parlaklık kazandırmayı destekler.

Revital Rosemary Extract Anti-Hair Loss Shampoo 400 ML

It gently cleanses the hair while revitalizing the scalp and helping hair look stronger, fuller, and healthier. With regular use, it helps to restore vitality and natural shine to the hair.

شامبو ريفيتال بخلصة إكليل الجبل المضاد لتساقط الشعر 400 مل

ينظف الشعر بلطف وينعش فروة الرأس، مما يساعد الشعر على أن يبدو أقوى وأكثر كثافة وصحة. مع الاستخدام المنتظم، يساعد على استعادة حيوية الشعر ولمعانه الطبيعي.



Revital Biberiye Özlü Saç Bakım Tonifi 250 ML

Saç derisini canlandırmaya ve saçların daha güçlü, dolgun ve sağlıklı görünmesine yardımcı olur. Düzenli kullanımda saçlara canlılık ve doğal parlaklık kazandırmayı destekler.

Revital Rosemary Extract Hair Care Tonic 250 ML

It helps revitalize the scalp and makes hair look stronger, fuller, and healthier. With regular use, it helps to give hair vitality and natural shine.

تونيك ريفيتال للعناية بالشعر بخلصة إكليل الجبل 250 مل

يساعد على تنشيط فروة الرأس ويجعل الشعر يبدو أقوى وأكثر كثافة وصحة. مع الاستخدام المنتظم، يمنح الشعر حيوية ولمعانه الطبيعي.



Kahve Özlü Besleyici Ve Arındırıcı Glow Peeling 300 ML

Cildi nazikçe arındırarak ölü derilerin uzaklaştırılmasına yardımcı olur. Cilde daha pürüzsüz, yumuşak ve ısıltılı bir görünüm kazandırırken doğal nem dengesini destekler.

Coffee Extract Nourishing and Purifying Glow Scrub 300 ML

It gently exfoliates the skin, helping to remove dead skin cells. It gives the skin a smoother, softer, and more radiant appearance while supporting its natural moisture balance.

مقشر مغذي ومقني بخلصة القهوة، 300 مل

يقشر البشرة بلطف، مما يساعد على إزالة خلايا الجلد الميتة. ويمنح البشرة مظهرًا أكثر نعومة وإشراقًا، مع الحفاظ على توازن رطوبتها الطبيعية.



Vanilya Özlü Besleyici Ve Arındırıcı Glow Peeling 300 ML

Cildi nazikçe arındırarak ölü derilerin uzaklaştırılmasına yardımcı olur. Cilde daha pürüzsüz, yumuşak ve ısıltılı bir görünüm kazandırırken doğal

Nourishing and Purifying Glow Scrub with Vanilla Extract 300 ML

It gently exfoliates the skin, helping to remove dead skin cells. It gives the skin a smoother, softer, and more radiant appearance while supporting its natural moisture balance.

مقشر مغذي ومقني بخلصة الفانيليا لإضفاء النضارة، 300 مل

يقشر البشرة بلطف، مما يساعد على إزالة خلايا الجلد الميتة. ويمنح البشرة مظهرًا أكثر نعومة وإشراقًا، مع الحفاظ على توازن رطوبتها الطبيعية.



Pure White Terleme Önleyici & Cilt Beyazlatıcı Roll-On 50 ml

Gün boyu ferahlık ve kuru bir his sağlamaya yardımcı olur. Beyaz kalıntı bırakmayan formülüyle hoş bir koku sunar ve hassas ciltler dahil tüm cilt tipleri için uygundur.

Pure White Antiperspirant & Skin Whitening Roll-On 50 ml

It helps provide a feeling of freshness and dryness throughout the day. Its formula leaves no white residue, offers a pleasant scent, and is suitable for all skin types, including sensitive skin.

مزيل عرق بيور وإيت ومبيض للبشرة، رول أون، 50 مل

يساعد على منح شعور بالانتعاش والجفاف طوال اليوم. تركيبته لا تترك أي بقايا بيضاء، وتتميز برائحة لطيفة، وهو مناسب لجميع أنواع البشرة، بما في ذلك البشرة الحساسة.

Etna Pharma

New Generation Products



0850 244 31 33



etnapharma.com



info@etnapharma.com



@etnapharmatr



**Kampanyalardan
ve Geliřmelerden
Haberdar Ol!**



MAKAL



LDPE

